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Dagordning Årsstämma 2023, Askims IK 

1. Fastställande av röstlängd för mötet

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet

3. Val av protokolljusterare och rösträknare

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt

5. Fastställande av föredragningslista

6. Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning/årsbokslut för det senaste verksamhets-/räkenskapsåret

7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets/räkenskapsåret

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser

9. Fastställande av medlemsavgifter

10. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av ekonomisk plan för kommande verksamhets-/räkenskapsår

11. Behandling av styrelsens förslag samt i rätt tid inkomna motioner

12. Val av

a) föreningens ordförande för en tid av ett år;

b) tre ledamöter i styrelsen för en tid av två år;

c) två suppleanter i styrelsen för en tid av ett år; med för dem fastställd turordning

d) en revisor jämte en suppleant för en tid av ett år. I detta val får inte styrelsens ledamöter delta;

e) tre ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en ska utses till ordförande

Eventuella övriga frågor som anmälts under punkt 5. Beslut i fråga av större ekonomisk eller annan avgörande betydelse för föreningen eller 

medlemmarna får inte fattas om den inte varit med i kallelsen till mötet..
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6. Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning

/årsbokslut för det senaste verksamhets-/räkenskapsåret

2022



• 28 lag

• 1080 medlemmar, 900 spelare och 180 ledare

• Flick- och pojklag för åldrarna 2017-2006

• Junior- och seniorlag på dam- och herrsidan

Exempel på föreningens aktiviteter 2022

• Fotbollsskola och Fotbollscamp (vår, sommar, höst)

• Fotbollslek samt uppstart av F2017 och P2017-lag

• Askimsdagen

• Ledarkonferens och ledarträff

• Utvecklingssamtal med samtliga ledarteam

Verksamhetsberättelse 2022



Träningar & matcher

• Glädje & utveckling!

• Askims IKs spelarutbildningsplan

• Uppgiftsinriktat motivationsklimat = jämföra med sin egen prestation

• 10 föräldrabudorden

Grönt fokus

• Samåk till matcher

• Cykla till träning

• Samla in material efter träning och match

• Vårda Kobben IP!

Verksamhetsfokus 2022/2023



Fotbollsutvecklare Flickor:

Erika Faith 
foreningsutvecklare@askimsik.se

Föreningsutvecklare/

Sportsligt ansvarig:

Antoine Meunier
foreningsutvecklare@askimsik.se

Fotbollsutvecklare Pojkar:

Christophe Languille
attiva60@hotmail.com

Operativ ledning av Askims IKs verksamhet - VT 2023

mailto:foreningsutvecklare@askimsik.se
mailto:foreningsutvecklare@askimsik.se
mailto:attiva60@hotmail.com


Styrelsen 2022

Ordförande: Ali Shahbazi 

Kassör: Jessica Erlandsson

Sekreterare: Barbora Danese Pohorela

Ledamöter: Linda Larsson (vice ordf.)

Peo Sving

Daniel Johansson

Jessica Stendahl

Joakim Stenström

Suppleant: Sören Erlandsson

Mats Ericsson

Lars Kalmeus

Revisor: Johan Nilsson

Valberedning: Per Alstad (ordförande), Lars Boquist, 

Kristoffer Simonsson



• Askims IK:s styrelse har under året varit en jämlik sammansättning av kvinnor och män, ledare och 

föräldrarepresentanter med representation över spelsystems nivåer och intresseområden. 

• Barbora Danese Pohorela och Lars Kalmeus blev nya styrelsemedlemmar 2022

• Anställning av Fotbollsutvecklare Flick och tränare för damseniorerna: Erika Faith.

• Anställning av Fotbollsutvecklare Pojk: Christophe Languille

• Upprustning av klubbstugans gemensamhetsyta, kansli och konferensrum. Gemensamhetsytan har fått 

ljudabsorbenter i tak och högre kvalitet på presentationsteknik.

• Uppdatering av rödsvarta tråden, vårt värderings- och styrdokument (lanserat 2023)

• Avtackning av kanslist Lasse Boquist som gick i pension

• Inhyrd städtjänst för klubbstugan och inhyrd vaktmästartjänst för Kobben

• Ledarkonferens på Arken

• Inköp av två bollmaskiner samt investering i 5 nya 7 mot 7 mål

• Under första kvartalet 2023 har styrelsen gjort insatser för att förbättra parkeringssituationen på Kobben, 

fattat beslut om renovera läckande entrétrappa, renovera läktarna på mittenplan samt att vi planerar att 

fira Askims IK 90 år med firande på Askimsdagen den 10 juni.

• Förnyat stöd från Dunross & Co, stiftelsen vars huvudsakliga syfte är att stödja barn och ungdomars 

fostran främst avseende frågor som rör människors lika värde.

Ett axplock från styrelsearbetet 2022



• Årets vinst är 164 822 kr vilket är en minskning med ca 24 000 kr (vinst 2021: 188 743 kr)

• Högsta intäkterna någonsin från medlemsavgifterna. I år 1 397 482 kr att jämföra med 1 380 500 kr 2021. Klubben har 

fortsatt god likviditet. 

• Omsättning för Bingolotto julkalenderförsäljning: 359 200 kr. Med en vinst på ca 140 000 kr efter lagvinsterna för mest 

sålda julkalendrar.

• Årets sponsorintäkter uppgick till 307 025 kr

Årsredovisning/årsbokslut för det senaste verksamhets-/räkenskapsåret



Föreningens
Årsredovisning

2022



Direkta klubbsponsorer 2022 (dvs 100% av fakturavärdet)

Tingstad, Rasta, Max Burgers, Kålltorps Bygg, FM Finans. 

Tröjsponsorer

Tingstad, Holmens, Rasta, Lorné, Lambert & Hamilton, Team Sales 

samt privata bidrag från medlemmar vars namn finns tryckta på 

tröjan. Northmill sponsrar tröjor för våra damseniorer och 

damjuniorer.

Samarbetspartners

• Dunross, Toca, Stanno, Kaffekompaniet. 

• Aquarelle bjuder barnen i fotbollsskolan på lunch och 

mellanmål. 

• 2022 har vi fått Burger King som ny samarbetspartner.

Stort tack till alla sponsorer och samarbetspartners!

Sponsorer och samarbetspartners
Lorné Tak & Fasadtvätt
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Revisions 
berättelse:
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9. Fastställande av medlemsavgifter

Medlemsavgift Askims IK 2023

Medlemsavgift betalas av alla spelare, ledare samt stödmedlemmar. 

Medlemsavgiften påverkas inte av familjerabatten.

Medlemsavgift för spelare - 500 kr

Medlemsavgift för tränare och ledare - 100 kr

Medlemsavgift för stödmedlem - 150 kr
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10. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av ekonomisk 

plan för kommande verksamhets-/räkenskapsår

Verksamhetsplan/Fokus 2023

➢ Spelarutveckling

➢ Ledarutveckling

➢ Föreningsutveckling

➢ Förvaltning av anläggning

➢ Askims IK 90 år

Budget 2023

Intäkter: 4 200 000 kr

Verksamhetens kostnader: 4 050 000 kr

Avskrivningar: 480 000 kr

Resultat: förlust med 330 000 kr (fortsatt god likviditet men sämre lönsamhet pga. ökade verksamhetskostnader)
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11. Behandling av styrelsens förslag samt i rätt tid inkomna motioner

Inkomna motioner inför Askims IK Årsstämma 2023-04-19

Motion 1: Styrelsen sammansättning

Motion 2: Parkering vid Kobben IP



Motion 1: Styrelsens sammansättning

Minskning av minst antal ledamöten i Askims IKs styrelse samt till Valberedningen

• 6 kap Styrelsen 1 § Sammansättning

Nuvarande i Stadgar för Askims IK: Styrelsen ska bestå av ordförande samt sju övriga ledamöter.

Förslag: Styrelsen ska bestå av ordförande samt minst fem övriga ledamöter alternativt max sju 

övriga ledamöter.

• 4 kap Valberedning 1 § Sammansättning

Nuvarande i Stadgar för Askims IK: Valberedningen ska bestå av ordförande och två övriga 

ledamöter valda av årsmötet.

Förslag: Valberedningen ska bestå av ordförande och en övrig ledamot alternativt två övriga 

ledamöter valda av årsmötet. 

Anledning: Ett minskat intresse för att vara del av föreningens styrelsearbete resulterar i att vi 

senaste åren har haft svårt att få ihop en styrelse. 

Styrelsens kommentar: Styrelsen rekommenderar att motionen bifalles samtidigt som styrelsens 

ambition 2023 är att återuppta intresset för styrelsearbete hos föreningens medlemmar.



Motion 2: Parkering vid Kobben IP

De nya parkeringsrutorna som målades för något år sedan fungerar jättebra och det 

fungerar jättebra med hur man kan ställa sig. Däremot har införandet av dessa 

parkeringsrutor gjort att fler som bor i närheten ställer sina bilar där parkerade på 

eftermiddagen och natten. Detta gör att det blir väldigt svårt för oss som har träning 

på kvällen att få plats på parkeringen.

Som grund har jag åkt förbi flertalet gånger kl 23 och senare när ingen fotboll spelas 

men parkeringen är fylld till 1/3.

Mitt förlag är därmed att vi inför p-skivor för alla som aktivt är medlemmar i 

föreningen, eller för föräldrar som har barn som är aktiva. För att på så sätt få bort 

parkeringsbeväret.

Styrelsens kommentar: Styrelsen har åtgärdat problemet genom uppskyltning samt 

parkeringsbevakning med möjlig p-bot. Styrelsen följer upp under året. Styrelsen 

rekommenderar därför avslag på motionen.
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12. Valberedningens förslag inför årsmöte 2023

Valberedningen har haft löpande kontakter med styrelsen och andra personer inom föreningen och har gjort en 

behovsanalys med hänsyn tagen till nuvarande och framtida utmaningar i styrelsearbetet.

I början av året skickades det ut information om att nominera styrelsekandidater riktat främst till de yngre lagen för att 

säkerställa en styrelse med representation från olika lag och åldrar. Intresset har varit relativt svalt med i de flesta fall

med motiveringen att man inte har möjlighet att binda upp sig mer tidsmässigt. Valberedningen vill ändå passa på att 

tacka för de förslag som har kommit in och vi kan med varm hand lämna över våra förslag till årsmötet för beslut.

Styrelsen ska enligt stadgarna bestå av sju ledamöter samt en ordförande. Ali Shabazi har meddelat att han inte är 

tillgänglig för omval som ordförande. Även Peo Sving och Joakim Stenström lämnar styrelsen på årsmötet.

Valberedningen föreslår Linda Larsson som ordförande 2023. Valberedningen föreslår vidare nyval av Jessica 

Erlandsson, om 1 år. 4 nya ledamöter i styrelsen för en tid av två år; Pär Kärrborn, Lars Kalmeus, och Sören Lind.

Askims IKs valberedning,

Per Alstad, ordförande

Lars Boqvist

Kristoffer Simonsson



12. Val av:

a) föreningens ordförande för en tid av ett år;

b) tre ledamöter i styrelsen för en tid av två år;

c) två suppleanter i styrelsen för en tid av ett år; med för dem fastställd turordning

d) en revisor jämte en suppleant för en tid av ett år. I detta val får inte styrelsens ledamöter delta;

e) tre ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en ska utses till ordförande



Valberedningens förslag till årsmötet 19 april 2023

Styrelse:

• Nyval, ordförande: Linda Larsson för ett år till och med 2024

• Omval, kassör Jessica Erlandsson för ett år till och med 2024

• Nyval. Ledamöter som väljs in på två år till och med 2025: Lars Kalméus, Sören Lind, och Pär Kärrborn

• Ledamöter, till och med 2024: Jessica Stendahl, Barbora Danese Pohorela

• Omval, suppleant nr 1, till och med 2024: Sören Erlandsson

• Nyval, suppleant nr 2, väljs in på ett år till och med 2024: Fredrik Fors

• Nyval, suppleant nr 3, väljs in på ett år till och med 2024: Daniel Johansson

Revisor:

• Omval, revisor till och med 2024: Johan Nilsson

• Nyval, revisorssuppleant till och med 2024: Ali Shahbazi

Valberedning

Tre ledamöter för en tid av ett år:

• Nyval, ordförande/sammankallande: Joakim Stenström

• Omval, ledamöter: Lasse Boquist, Kristoffer Simonsen



Stort tack för ditt 

engagemang i Askims IK!



Bilagor

• Detta är Askims IK

• Lagens verksamhetsberättelser



• Vi finns för att så många som möjligt ska få idrotta så 

länge som möjligt, så bra som möjligt tillsammans 

med kompisar i Askims IK. 

• Vi finns för att ge många barn, ungdomar, vuxna och 

familjer i Askim en stimulerande och lekfylld fritid.

• Vi finns för att ge en kamratlig och trygg social 

gemenskap, bidra till fysisk- och social utveckling 

samt ge en god fotbollsutbildning och 

idrottsupplevelse. 

Länk till dokumentet

Detta är Askims IK

https://www.laget.se/AskimsIK/Page/414094
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F17

Damjunior

Herrjunior

Damsenior

Herrsenior

Herrar 7 mot 7



Laget startades under hösten 2022 med omkring 25 stycken glada fotbollstjejer. Under hösten har vi mest 

fokuserat på att lära känna varandra och att ha kul tillsammans.

När vi började med inomhusträning så visade fotbollstjejerna upp en härlig glädje, ett fantastiskt samarbete och 

de var helt suveräna på att lyssna och ta till sig instruktioner.

Vi har märkt att fotbollstjejerna har fått en rejäl dos av självförtroende på planen och att de känns mycket 

tryggare än tidigare.

Utomhusträningen är lite mer utmanande med distraktioner för barnen (och även för oss tränare). Vi försöker 

hela tiden att anpassa träningspassen så att det finns en kombination av lek och fotbollslärande. Vi tror på att 

mixen blir allra bäst för att de ska tycka att det är kul. Och samtidigt hjälpa dem att utveckla sina färdigheter.

Fotbollstjejerna kommer att få lära sig mer fotbollsteknik under våren och fram mot sommaren.

Nu ser vi fram emot våra första riktiga matcher på sammandragen som hålls under våren!

Flickor 2017



P2017 startade sitt första år i Augusti 2022 har under säsongen pendlat mellan 45-50 aktiva barn och upp till 12 

ideella tränare. Vårt gemensamma mål är att få barnen intresserade för fotboll, lek och ha kul samtidigt som vi 

ledare har fått sätta grunden för vår nya grupp till allt ifrån hur vi skall leda och planera träningar till hur vi skall 

lyckas motivera varandra och barnen att tycka det är kul att komma och umgås varje söndag.

Det har varit utmaningar med att lyckas hålla alla barn intresserade och fokuserade under träningarna men 

samtidigt varit otroligt kul att se dem utvecklas. Man ser en stor skillnad på tryggheten med boll nu jämfört med 

första passet i Augusti.

Första året har det inte varit några sammandrag men vi valde att anmäla två lag till Luciacupen som Fässberg 

anordnade där 24 aktiva deltog vilket uppskattades enormt från både barnen, föräldrar och oss ledare. Att få se 

stoltheten hos barnen att för första gången ta på sig en matchtröja och känna gemenskapen i ett lag samt lyckan 

att få medalj efter avslutad turnering.

Under året hade vi en Halloweeninspirerad träning med "dribbla ett spöke" prickskytte där man skulle träffa en 

häxa, pumpa skelett eller dyl som var fasttejpade på konor. Året avslutades med att alla fick medalj på lagets 

sista träning.

Vi valde i vinter att låta barnen ta ett uppehåll då vi är en stor grupp och bristen på hallar är stor men har hittills 

iår genomfört en träning i hall med en mindre grupp då planerna var snötäckta.

Årets mål är att få igång mer ideella krafter kring laget såsom cafésamordnare, kassör m.m. samt boka upp oss 

på några av GFF sammandrag. Dessutom kommer vi anmäla oss till Fässbergs sommarcup samt Luciacup. 

Målet är att få med så många lag som möjligt så att vi kan erbjuda detta till så många barn som möjligt. 

Pojkar 2017



Året med F-2016 har präglats av en stor dos fotbollsglädje och laganda. I år var året då tjejerna fick prova på 

matchspel och sammandrag för första gången. Vilken succé! Självförtroendet växte match för match och vi fick 

se ett lag träda fram med hejaramsor, pepp och en och annan passning och mål också. Vi imponeras av deras 

utveckling detta år!

Söndagarna på Kobben har bjudit på roliga lekar och fotbollsövningar där "jag och bollen" har fått stå i fokus. Fint 

väder och kaffeteam vid sidan av planen har skapat en extra guldkant dessa dagar. Gott samarbete mellan 

ledare, barn och föräldrar har gjort stor skillnad i stämningen på och utanför planen.

Våra avslutningar har traditionsenligt kommit till att innebära match mellan ett gäng långsamma föräldrar-krabbor 

och ett desto snabbare (och rörligare) fotbollstjejer.

2023 ser vi fram emot fler härliga matcher och träningar och några gemensamma aktiviteter utanför plan. Alltid 

med fotbollsglädje och laganda i fokus.

.

Flickor 2016



P16 är nu inne på sitt andra år och laget växer både i storlek och i fotbollskunskap. Vi startade laget med ca 20 

killar och har nu ca 45 registrerade. Det är ett entusiastiskt gäng killar som kommer till träning varje lördag 

morgon. Vi fokuserar på grunderna i fotbollen och ser till att ha riktigt kul varje gång vi samlas.

P16 har under 2022/2023 ställt upp i alla sammandrag som anordnats av GFF samt några extra cuper som vi 

blivit inbjudna till. Om än lite tidigt så har vi även låtit killarna pröva på lite 5v5 för att se vad som kommer 

härnäst.

Vi kämpar på med ett stabilt ledargäng och jobbar vidare med engagemang utanför fotbollen såsom café-

verksamhet.

Pojkar 2016



Detta säsongen började med 25 spelare på våren men lyckades växa till 27 registrerade spelare under hösten. 

Nytt för 2022 var att vi deltog i sammandrag och fick våra fina matchtröjor. Totalt blev det 2 sammandrag på 

våren och 2 på hösten. Sammandragen var väldigt uppskattade av tjejerna. En stor del av träningen är fortsatt 

fokuserad på att skapa en lagkänsla. Träningen på våren startade 6 mars och avslutades 12 juni med totalt 11 

träningstillfällen. På hösten startade vi 28 augusti och avslutade i snålblåst 20 november med totalt 13 träningar. 

Träningarna innehöll hinderbana, skotträning, 3 mot 3 spel samt ett stort fokus på att bli vän med bollen 

(bollkontroll). Under hösten har vi tränat matchspel utan sarg vilket fungerat väldigt bra. Vi är fortfarande 5 ledare 

precis som föregående säsong. Vi deltog även i svenska fotbollsförbundets Disney UEFA playmaker för att få 

flickor mer intresserade av fotboll genom disney hjältar. Det gick inte riktigt hem bland tjejerna men vi fick 

träningsguider, västar och fotbollar av UEFA.

Flickor 2015



Pojkar 2015, är ett glatt gäng lirare som älskar och spela match! Inte en träning utan går att genomföra utan att 

matchspel står på schemat!

Vi är ca 40 st medlemmar som brukar ligga på stabila 30 st på träningarna.

Vi starta upp redan våren 2021 , sedan dess har det tillkommit flera spelar samt ledare. Vi har träningar 2 ggr i 

veckan nu, torsdagar samt söndagar.

Vårt mål med träningarna är alltid ha med övningar som innehåller mkt bollkontakt , samt passningar. Det 

blandas sedan med matchspel, och matchsekvenser. Eftersom vi har många barn ifrån olika skolor runtom i 

området blir ett av målen att bygga ett lag och alla lär känna varandra.

Nu till våren börjar äntligen 5-5 spel och målvaktsspel. Är lite skönt att slippa spela 3-3 tycker både barn och 

ledare😊

Men med detta sagt kommer glömmer vi inte det viktigaste att vi ska ha kul under resan och kvitto på det är att 

barnen kommer till kobben varje vecka med ett leende och spring under fötterna

Under detta året har vi hunnit boka av lite utbildningar som tränarutbildning C, Stanno speedträning.

Pojkar 2015



Under 2022 ökade vi från en träning till två träningar i veckan. Fokus är fortfarande att tjejerna ska ha kul och 

vara en bra kompis, detta för att vi hoppas på att vi ska ha ett lag som gärna kommer tillbaka i många år 

framöver. Och ett fint bevis på detta är att vi under året har blivit fler och fler och nu är vi uppe i 30 glada tjejer 

samt att vi även utökat ledarstaben med Andreas under året vilket är bra för både oss ledare och tjejerna.Vi

fortsätter med att fokusera på att tjejerna ska ha kul samtidigt som vi ökar upp teknikmomenten och ökar antal 

bolltouch per tjej under träningarna ännu mer. Våra träningar består av tre delar där vi börjar med uppvärmning, 

för att sen gå över i olika teknikövningar och avslutningsvis spelar vi. Vi får heller inte glömma ramsan som vi 

alltid avslutar träningarna med för att ytterligare stärka lagkänslan och att vi är en grupp som gör saker 

tillsammans. I mars var de dags för tjejernas första lagfotograferingen som både var pirrigt och väldigt kul. Andra 

höjdpunkter för tjejerna är alla sammandrag som vi varit på under året och den ständiga frågan vi får från tjejerna 

är. När är nästa match? Tjejerna tycker verkligen detta är kul och det är även väldigt roligt för oss tränare att se 

att de vi tränar på faktiskt genomförs av tjejerna på sammandragen.

Vi har även under året haft en övernattning i klubbstugan med roliga aktiviteter för att skapa ännu mer ”vi känsla” 

och de var otroligt uppskattat och som säkert kommer tillbaka även kommande år.

Det har varit fantastisk att se tjejerna utvecklas under året både som lagkompis och hur det kan utföra 

övningarna på ett bättre sätt under träningarna. Nu ser tjejerna och vi fram emot seriespelet som drar i gång för 

vårt lag 2023.

Flickor 2014



Pojkar 2014

Vi är ett stort gäng på 65+ spelare som 2022 genomförde vårt 3:e år i föreningen. Vår målsättning är att vi ska 

ha roligt tillsammans genom att fokusera på lek, gemenskap och att spela fotboll. Vi har under 2022 fortsatt 

arbetet med att väva in olika moment för att stärka laganda, trygghet och glädje. Vår ambition är att alla som 

börjar i Askims IK P14 och vill fortsätta träna fotboll skall fortsätta att välja Askims IK. Askims IK P14 har haft 

stationsbaserad träning där minst 1 moment har varit att spela match. Vi har aktivt verkat för att utveckla 

killarnas tekniska färdigheter genom att tillämpa Coever teknikövningar samt att de ska öka sin förståelse 

kring hur man spelar som ett lag i 5 mot 5 spel. Vi har fortsatt vårt Märkestagningsprojekt med inspiration 

från märkestagning i simning och hockey med fokus på att utveckla alla spelares förmåga avseende driva, 

vända, passa och skjuta. Övningarna som tagits fram har även klätts i ord för att trigga killarnas fantasi och 

förstärka lekmomentet. Detta projekt fortsätter under 2023 där vi nu utvecklar kriterierna för märke 2. Vi har 

regelbundet kört station med SvFF/UEFA's Knäkontroll övningar och till och från integrerat Tanner Speed 

moment i en av våra stationer. Fler tränare har gått Tränare D utbildning och vi har som ambition att alla 

tränare ska ha gått denna utbildning under 202. Vi har medverkat vid alla sammandrag och har medverkat 

vid 4:a andra cuper bl.a. Fässbergscupen. Vi har fortsatt bjuda in andra klubbar att spela Lokalvinnarcup hos 

oss bl.a. kom ÖIS på besök hos oss under både våren och hösten. Vi blev även inbjudna av Mölnlycke möta 

deras P2014.



Fjärde året för det här gänget har inneburit några avhopp men ännu fler nytillkomna.  Totalt är vi 31 

registrerade spelare. Ledarteamet är intakt.

Vi har i 2022 spelat några cuper och har även testat på en cup i 7-manna vilket blir vår nya spelform 2023. 

Under året har vi även haft en föräldragrupp som ordnat med aktiviteter utanför själva fotbollen för att stärka 

gruppen. Bl.a. har vi tillsammans varit på landskamp och även varit och grillat i Sisjön.

Roligaste i år har varit att se hur lagandan stärkts. Vi jobbar mycket på att ”alla ska vara med alla” och försöker 

se till barnen inte bara är med bästa kompisen. Nu börjar vi även se att fler och fler gärna tar en boll innan 

träningen och lattjar.  

Vi är glada att laget växer och ser fram emot 2023

Flickor 2013



P13 är inne på sitt fjärde år och gruppen består av ca 50 killar. Intresset är fortsatt stort och vi bibehåller i stort 

sett alla våra killar och fått några nya under året. Det är kul att se att intresset håller i sig och killarna harverkligen

utvecklats under året som varit. 

Träningarna är fortsatt uppbyggda kring olika stationer och vi har under året också kört en del coerver-övningar 

som några av ledarna snappat upp på kurser från Askims IK.

Vi har haft 5 lag anmälda i serien under 2022 och samtliga lag har kämpat på bra, visat fin laganda och presterat 

bra på planen.

Nu har vi tränat inomhus under vintern med ett par roliga cuper i bagaget. Efter sportlovet har vi börjat utomhus 

och det var ett glatt gäng som sprang ut på Kobben vid första utomhusträningen.

Nytt för i år är efterlängtat 7 mot 7 spel. Killarna är taggade för 7-manna och vi är nu i startfasen med att planera 

upp lag och få in någon träningsmatch före seriestarten. Vi har 4 lag anmälda i serien och ser fram emot att dra 

igång seriespelet vecka 16.

Pojkar 2013



Under 2022 åkte var vi på flera cuper runt om i Göteborgs trakten, en större bussutflykt gjorde dem med P2012 

till Lysekil som blev otroligt lyckat, det blev en del sol, bad och matcher den dagen.

Vi passade även på att ingå i ett integrations dag som innebar att man mixade ihop våra tjejer med andra lag i 

Göteborg för att lära känna varandra över gränserna en lyckad dag i Torslanda.

Äntligen blev det av, Askims dagen, som vi har längtat så kul.

Under året har även tjejerna varit på en hel del landskapet för att se våra fantastiska damlandslag spela på 

gamla Ullevi.

Vi har även varit bolltjejer till Askims IK damer under året och bästa tillfället var när dem fick se damerna kliva 

upp i div 2 under en spännande kvalmatch på kobben.

Vi har även varit på en del matcher för häckens damer där vi även fick vara knatteflickor och gå in med dem på 

planen i Bravida arena.

Vi har haft ett händelserikt år med mycket glädje, nöje, men också endel utmaningar som gjorde att vi blev 

starkare som lag och individer. Fokus under året var gemenskap, glädje, Inkludering och utveckling och detta 

fortsätter vi jobba vidare på under 2023

Vi ser fram emot en fantastiska och händelserik 2023 med dessa underbara tjejer.

Flickor 2012



I skrivande stund har vi 43 aktiva fotbollsspelare i laget.

• Vi har tränat på söndagar 10.30-12.00 och onsdagar 17.15-18.30 med en stabil närvaro under säsongen. 

• Vi har fått förstärkning i ledarstaben med en grupp föräldrar som tagit ansvar för samtliga administrativa 

roller. Vi har även tre nya tränarkollegor i form av Zeki, Emma och Camilla. Very good!

• Förutom att fokusera på att barnen ska ha kul, lyssna på tränarna och utvecklas som grupp har vi fortsatt att 

träna på vad som är viktigt inför matcher. Dvs tränat en positionsspel och hur vi skapar ett spel från målvakt 

uppåt för att komma till avslut samt försvar och målvaktsträning.

• Vi spelade seriespelet med tre lag i nivå lätt där vi överlag har haft bra, roliga och jämna matcher. 

• Under sommaren deltog vi på Ö-bollen och Gullsmarscupen. Två mycket bra arrangerade event med 

strålande väder och bad. Det hoppas vi få uppleva till kommande sommar igen. 

• Vid avslutning av utomhussäsongen i början av december var vi i klubbhuset med hela laget och pratade 

käkade pizza och avslutade med ett fotbollsquiz. En kul och enkel aktivitet som alla fotbollsspelarna gillade.

• Nu ser vi framåt mot ett soligt och kul fotbollsår!

Pojkar 2012



2022 präglades av en vilja att ta igen de förlorade pandemi-åren. Mycket aktiviteter, både på och utanför planen, 

har hunnits med.

Vi gick tyvärr in i 2022 med en del avhopp och truppen bestod av 18 spelare när vi körde i gång träningarna i 

slutet av januari. Vi fick testa på club building med F10 för första gången under våren, vilket var både läskigt och 

lärorikt.

Då vi har en liten trupp har många spelare fått dubblera mycket i matchandet vilket gett en enorm utveckling 

fotbollsmässigt. Vi börjar mer och mer hitta ett eget spel och tjejerna har fått en större förståelse för lagsport. 

Detta har i sin tur gjort att vi ledare kan höja ribban ytterligare och ställa högre krav på gruppen. 

Exempel på aktiviteter som genomförts:

• Julgransinsamling

• Deltagit i 5 cuper

• Sommaravslutning vid Askims-badet

• Kontinuerlig café-verksamhet vid hemma-matcher

• Sett landskamper live

• Sett Champions League live

• Vinteravslutning med övernattning i klubbstugan

• Föräldramöten & kontinuerliga ledarmöten

Flickor 2011



2022 var ett år där vi som lag tog ett rejält kliv framåt till att blir mer fokuserade och ett sammansvetsat lag. Vi har 

varit ca 35 st i truppen och flera nya spelare har kommit till oss från andra lag i närheten. Vi genomförde 65 

träningar och spelade 26 matcher samt deltog i en cup under september månad. 

Under vårens seriespel hade vi 2 anmälda lag men intresset var stort att delta vilket ledde till att vi utökade till 3 

lag till höstens seriespel. Då intresset var stort under våren att spela matcher fick vi blanda lagen och vårt spel 

blev varierat. När vi utökade till 3 lag efter sommaren så blandade vi mindre och fick en positiv effekt när många 

spelare kände sig mer trygga med sin omgivning. Detta bidrog till ett bättre resultat och en bättre upplevelse för 

alla i och kring lagen. 

Under våren tog ledarna beslut att förenkla träningarna och repeterade mer grunderna och varierade inte 

övningar lika mycket som tidigare. Detta fick en positiv utveckling för många spelare. Dock såg vi till att anpassa 

på individnivå. 

Laget har stundtals historiskt haft stökig grupp och ledarna har fokuserat på att arbeta med mer disciplin, struktur 

och konsekvenser under året. Vi kan nu se en stor förändring.

Under året har vi kommit igång med caféverksamhet kring våra matcher vilket gjort att vi sparat ihop pengar för 

att kunna anmäla oss till cup under 2023. Vilket laget ser fram emot. Det är under matcher och cup som vi 

verkligen ser laget svetsas samman och får en bra laganda. 

Pojkar 2011



Ledning:

Vi har under året behållit den befintliga huvudledarstaben bestående av Johan Gabrielsson, Markus Anderberg, 

Caroline Boltenstern intakt förstärkt av en hjälptränare, Nicholas Casselblad och en F06:a, Milla Eichmann 

Larsson. Vi har inför säsongen stärkt upp med en målvaktstränare, Pierre Davidsson (Tidigare Öster), en 

fystränare, Toni Aziz (fighter på hög nivå) och en tekniktränare, Jonas Berkling med många års erfarenhet av 

fotboll. Vi har kvar vår tidigare tillsatta föräldragrupp för att avlasta ledarna med främst nöjes- och gruppaktiviteter. 

Detta summerat kommer höja laget avsevärt.

Cup och match: 

Vi satsar i år på två större cuper i form av Habo Cup och Gothia Cup. Vi har två lag anmälda seriespel, ett i svår 

och ett i medel och med en trupp på totalt 19 spelare så kommer det erbjudas mycket matcher för de som kan och 

vill. Vårt mål är att alla som vill ska få chansen att spela mycket. Målet är att göra bra matcher och bli bättre då vi 

nu möter lag som Jitex och Blåvitt som kommer med värvade och vässade trupper med en medelnivå som 

tangerar våra 3-4 främsta. Vi lägger sedan 2 år tillbaka mycket fokus på framför allt mottagningar och bollhantering 

samt tillbakaspel till målvakt (som alternativ till att bara sparka i väg bollen i panik) något som nu blivit en styrka för 

oss, gjort backarnas jobb enklare och fått oss att slippa jaga i försvar lika mycket. Vi fortsätter också uppmuntra 

backarna att delta i anfall för att ytterligare höja statusen för den rollen och har redan gjort flera mål från halva plan.

Flickor 2010 (1/2)



Träning:

Vi har i år börjat träna 3 ggr/v + 2 matcher och delat upp träningstillfällena som varje dag har en utsedd ansvarig 

som planerar och lägger upp densamma.Även ett par Club Building-tillfällen har avverkats och även om det 

fortfarande är spänningar mellan åldrarna (fotbollens största problem!) så har vi kunnat mötas och träna ihop.

Socialt:

Vi har varit på ett antal dam-matcher under hösten och bevakar alla damlandskampsbiljettsläpp samt Häckens 

hemmamatcher för att kunna gå så ofta som vi kan och att gynna damfotbollen.

Står även i kö hos de större föreningarna som t.ex. maskotar och s.k. "bänkvärmare" något som är mycket 

uppskattat. Vi satt t.ex. i spelarbåset på IFK – DIF för ett tag sedan. Otroligt häftigt även för oss vuxna.

Flickor 2010 (2/2)



P10 startade upp säsongen 2022 med utomhusträningen direkt när jullovet slutade 16:e januari. När 

seriespelet äntligen kom igång deltog P10 med två lag under vår- och höstsäsongen.

I början av sommarlovet deltog P10 det integrationssammandrag som arrangeras av förbundet. En mycket 

trevlig aktivitet som uppskattades av spelare och ledare.

Direkt efter sommaren deltog P10 i Kronborg Cup i Helsingör. Vi hade anmält oss redan till 2020 men både det 

året och 2021 blev inställda på grund av pandemin. Spelmässigt kom vi inte därifrån med några större 

framgångar men att få komma iväg och spela cup och boendet på Helsingörs Vandrarhem på stranden 

resulterade i en bra upplevelse för både pojkar, ledare och medföljande föräldrar. Under hösten var laget 

gemensamt och tittade på landskamp på Gamla Ullevi vilket var väldigt uppskattat bland killarna.

Sammanlagt genomfördes 93 träningar och det spelades 38 matcher under 2022. Dessutom genomfördes tre 

club building-aktiviteter med P09 och en med P11. P10s lagkonstellation har stabiliserat sig något och bestod 

under året av knappt 20 spelare och 4-5 ledare.

Pojkar 2010



Antalet spelare är relativt konstant i F09. Idag är vi 28 registrerade tjejer och 5 st tränare. Träningsnärvaron under året sjönk 

något jämfört med 2021 och låg på i snitt 65%, men vi ser att ca hälften av spelarna ligger på 70% eller över. 

Efter en lång vinter med inomhusfotboll spelade vi i mars månad Fässbergscupen. En mycket lyckad aktivitet där vi bodde på 

hotell tillsammans och spelade flera bra matcher på Åby-vallen. I april startade seriespelet och vi klev in i nya spelformen 9 mot 9. 

Träning i den nya spelformen hade pågått sedan hösten 2021 och tjejerna anpassade sig snabbt och tyckte det var mycket 

roligare att spela på större planer. Vi hade under året ett lag i svår serie och ett lag i lätt serie. Det blev lyckat då vi kunde erbjuda 

samtliga spelare en utmaning på rätt nivå. Vi fortsatte med devisen ”inga fasta lag” även om det naturligtvis i och med nya 

nivåindelningen var vissa som spelade majoriteten av matcherna i den ena serien eller den andra. Detta var något vi pratade om i

laget, och som även uppskattades av spelarna som kände att de inte behövde stressas av att ställas mot ”fel” motstånd. 

Vi medverkade i Habo Cup i slutet av Juli. Det var andra gången vi var där, och det var mycket lyckat. Vi hade två lag med och 

det slutade med en femteplats och en vinst i A-finalen. Under Juli fick tjejerna äntligen spela Gothia för första gången och det var 

oerhört uppskattat att få möta motståndare från andra delar av Sverige och världen. Vi avslutade sommaren med att åka till 

Eskilscupen i Helsingborg med ett lag i Augusti. Fint spel och en kul helg som slutade med en andraplats efter förlust i A-finalen 

mot Lidingö. Under hösten spelade vi Nordic Choice i Trollhättan och även här gick vi till A-final men där blev det tyvärr förlust. 

Vi har utöver detta haft inspirationsträning med Mikael Stahre, gästtränare i form av två tjejer från BK Häcken. Vi har varit på 

landskamp, varit bollflickor både för Askims IK och IFK Göteborg och under hösten hade vi en väldigt rolig gemensam kväll där vi

körde ”Kockarnas kamp”. Utspritt över året har vi även haft ett antal teoripass i klubbstugan och fortsatt med ”Bra kompis/Hur 

man bygger ett lag” diskussioner. Vi upplever att vi har en harmonisk och glad grupp som trivs väldigt bra tillsammans.  Vi har en 

god dialog med föräldrarna i laget, och föräldraengagemanget är stort. 

Flickor 2009



Killarna i 09 har under 2022 genomfört 107 träningar och 42 matcher. Vi spelar i lätt serie och har även spelat futsal under vintern. 

Vi var efter sommaren ca 20 killar men under hösten tillkom ca 10 nya spelare och i slutet av 2022 var vi närmare 30 registrerade 

i laget. Flera av de som börjat hos oss har inte spelat organiserat alls och några enstaka har anslutit från andra klubbar. 

Killarna går första året i högstadiet och mycket sker i kropp o knopp de kommande tre åren. De flesta är ännu förbubertala och 

endast några få har börjat växa till sig. De fysiska skillnaderna är stora mellan de som är tidiga i sin utveckling jämfört med de 

som är sena. Utvecklingen går fort för de som växer till sig snabbare och dessa killar blir dominanta i laget och gör det tufft för oss 

i seriespelet. Vi ledare behöver balansera de olika fysiska förutsättningarna i både träning och matchspel. Vi har stöttat p10 med 

spelare då och då och vi har även fått stöttning av p08 vilket våra killar uppskattar.

Under 2023 kommer vi försöka att bli fysiskt starkare och öka intensiteten i agerandet på träning och match för att få bättre

framgång på planen.

Pojkar 2009



Storlek på trupp – we were 20 ladies and 4 coaches

Målsättningar, erfarenheter och lärdomar – we had a goal to place high up within the 
medel series and we ended up in a medel / svår sereies where we placed 10 out of 23 
teams, quite ok considering some of the challenges we experienced early on in the 
year. We had our head coach and his daughter leave to another team, this was tough 
for the ladies, me and the other coaches really stepped up to try to create a good 
environment and keep up the motivation, and most of all to keep the players. The most 
important thing we learned was fotbollspsycology, this helped us to deal with losses, 
and have the energy to make a comeback in a game where we were under.

Större event under året, träningar, matcher, cupper, sociala aktiviteter – We went to 
Eskilscup, Qualitycup and had bubblebal activity to welcome our new players from 
Solängen and Sandarna.

Hur vi jobbar med Askim IK:s värdegrunder – we want these young ladies to have 
fitness for life, it needs to be fun, educational and inspiring. We work very much with 
their mental view, passion, and determination to try to get the best from them and for 
themselves.

Roligast under året – to welcome new players and have that new energy come into the 
team. Also our collaboration with F09 and the fantastic energy those players bring when 
they join us for a game.

Flickor 2008



Askims IK P08 består nu av 44 killar och 8 ledare. Vi har under 2022 spelat 9 mot 9 

för sista säsongen och ser nu fram emot att äntligen börja spela 11 mot 11. 

Fortfarande är nästan alla killar kvar, och det fyller snarare på sig stadigt, dels med 

killar från andra klubbar och dels med killar som inte spelat organiserad fotboll 

tidigare. Detta innebär ju en stor spännvidd i fotbollskunskap och ambition och vi 

jobbar fortsatt hårt med att alla ska känna sig välkomna och att våra träningar ska 

vara roliga och utvecklande både för dem som vill satsa på fotbollen och för dem 

som är med mest för att ha kul med kompisarna.

Under året har vi haft träningar 3 gånger/vecka. Vi har spelat Quality Cup och Gais 

Open, men höjdpunkten för de flesta var nog Kalles Kaviar Cup i Kungshamn och 

Smögen, med fantastiskt väder, luftigt spelschema, bad, disco och övernattning i en 

trång och svettig boxningslokal!

Till nästa år planeras medverkan i bl a Gothia Cup och en cup i Barcelona.

Enligt statistik på laget.se genomförde vi under året 109 träningar, 44 matcher och 17 

övriga aktiviteter.

Pojkar 2008



F17-laget bildades under vintern i en sammanslagning av F06 & F07.

Under vintern så slogs dessa både trupper ihop till en trupp. Med några nya flickor från Solängen och några från Kullavik så bestod truppen i 

början av året av ca: 30 spelare. Vi valde att ge flickorna en rejäl utmaning i att spela i landets högsta serie, F17 SM serien med lag från bl.a. 

Helsingborg, Värnamo, Halmstad och Jönköping & Göteborg. Vinnarna i de regionala serierna spelar sedan slutspel om ett SM Guld till slut 

därav namnet F17 SM. Vi hade också ett lag i Div.4 Dam för att ge samtliga spelare en bra matchmiljö i en annan nivå. Utöver detta har vi 

stöttat Damlaget i sin ambition att vinna Div.3 och Juniorlaget i juniorklass 3 så matchmiljöer har det verkligen funnits för alla. Under våren 

deltog vi i en cup i Borlänge med massor med bra lag från hela Sverige, kul erfarenhet och lyxigt att bo på hotell. F17 SM serien var tuff och 

vi spelade inte särskilt bra under början våren men det tog sig rejält under början av sommaren och under hösten förlorade vi bara en match. 

Slutade till slut 4:a i denna serie. I seniorserien i Div. 4 gick det väldigt bra hela året och vi slutade till slut 3:a i en serie med damlag, 

imponerande med ett lag med i princip bara 15-16 åringar. Delar av spelarna spelade Gothia Cup, de födda 2007 hade et lag anmält sedan 

året innan och det laget tog sig till åttondelsfinal, man åkte ut på en 0-1 förlust mot ett amerikanskt lag som sedan vann hela Gothia Cup. 

Under Augusti anmälde vi två lag till en cup i Dalsland mer som en uppladdning & träningsläger inför seriestart, bägge lagen tog sig genom 

hela cupen och mötte varandra i final, en lite märklig men fantastisk upplevelse.

En spelare har varit med regelbundet på landslagsuppdrag i F07 landslaget under året, imponerande av en spelare som spelat i Askims IK 

hela sin uppväxt. Vi tycker att vi haft ett väldigt kul och givande år med både motgångar och framsteg, i denna åldern är det mycket annat 

som drar och många av tjejerna har börjat i gymnasiet med nya skolor, mer krav på läxor, nya kompisar och andra intressen som drar så att 

behålla tjejerna inom sporten är vårt fokus. Efter säsongen har vi tyvärr tappat en handfull spelare som slutat och några som flickor som sökt 

utmaningar inom akademiklubbarna i Göteborg. Vi önskar de som sökt sig vidare lycka till, det är med blandade känslor som man ser spelare 

prova sina vingar men man gärna hade haft dom kvar på ett annat sätt. Till er som slutat, så hoppas vi att ni hittar andra sporter, eller att ni 

kommer tillbaks till oss inom kort.

F17 (F2007 & F2006)



Ett intensivt år för P07. Året började med uteträning kombinerat med löpträningar uppe i Sisjön. 

Träningsmatcherna kom i gång i mars och med seriestart strax därefter.

Vi har haft två serielag i gång, ett som gick upp och spelade på svårnivå och ett i lättnivå. 

Resultatmässigt gick vi ganska starkt och hävdade oss väl i både ”svår” och ”lätt”.

Vi har lyckats att behålla de allra flesta av våra spelare och har även fått några nya att anlända till 

truppen. Vi kommer 2023 ha två lag i gång där målsättningen för ”svår” är att vara i toppen på tabellen. 

Vi går även upp och spelar ”medel” och tror på jämna bra matcher där. 

På hösten anslöt Christophe Languille som tränare vilket lett till ökad kvalitet på träningar och nytt 

spelsystem.

Vi har haft samarbete med P06 och P08 och hoppas detta fortsätter och utökas under 23.

Gemenskapen i laget är jättebra och det viktigaste för många. Detta visar sig tydligt när vi åker på våra 

läger. Efter att gemensamt sparat ihop en del pengar gick resan i år till Hamburg, vilket var en otrolig 

upplevelse för såväl spelare som ledare.

Vi ser med spänning fram mot säsongen 23.

Pojkar 2007



Säsongen 2022 - en säsong alla inblandade kommer att minnas så länge dom lever!

Efter tre säsonger som färgats hårt av pandemi, restriktioner och enkelserie så var det äntligen dags för dubbelserie och möjlighet 

att få träna och spela träningsmatcher.

Laget lyckas behålla en stomme av spelare från föregående säsong och får även förstärkning utifrån. Det tillträder också en ny 

ledarstab till gruppen.

Försäsongen rullar på, träningsmatcher spelas och klubben åker iväg med fyra lag till Helsingborg på träningsläger.

Trots att restriktioner kring pandemin har släppt så ska fotbollsåret 2022 inte vara lik någon annan säsong vi tidigare vart med om. 

Det ryktas om en omorganisation i fotbollssverige på damsidan efter att Brommapojkarna lämnat in en motion till SvFF som tillslut 

går igenom. Motionen säger att alla lag som vinner en serie ska få gå raka vägen upp till nästa division utan kval, med start

säsongen 2023.

Mitt i försäsongen får vi förutsättningarna – vinn serien, vinn Göteborgs-kvalet mot den andra seriesegraren och vinn sedan 

Kvalgruppen mot tre andra seriesegrare i Västra Götaland och ta platsen upp till division 2 eller åk ner till division 4. 

Laget bestämmer sig för att gå för det – något lag ska ju klara det – och kör!

Vi har lite dalar och lite toppar och det ska visa sig att serien avgörs i den sista matchen, mot rivalerna Jitex. Jitex har bestämt sig 

för att inte förlora och kommer med elit-laget.

Det är en jämn match som tillslut avgörs i minut 89´ då Askims-giganterna forcerat fram en sista hörna med dåvarande ställning 4-5 

fördel Jitex. Askim vet att ett oavgjort räcker för att knipa seriesegern. 

Damsenior (1/2)



Straffområdet är röd-svart och Kobben med sina ca 200 röd/svarta-supportrar håller andan. Hörnan slås av Askims-produkten, 

Maria Kalmeus, in mot bortre stolpen och bollen trycks tillslut in av Emelie ”Dave” Davidsson. Allt går i slowmotion men tillslut -

SERIESEGER!

Det firas en kort stund innan laget får ladda om inför den första kvalrundan, mot den andra seriesegraren i Göteborg: Torslanda IK, 

som ska avgöras i ett dubbelmöte. Ett kval som Askim tar hem tack vare sin rutin och spelskicklighet.

Nu är vi nära – allt som står mellan oss och en historisk plats upp i division 2 är en kvalgrupp mellan oss, Norvalla IF, Vallens IF och 

Töreboda IK. En kvalgrupp som även den ska avgöras i absolut sista minut mot Töreboda IK samtidigt som jagande Norvalla tog 

emot Vallens IF. 

Askim startar väl och trycker in mål, i vetskap om att man måste vinna på antal gjorda mål mot Norvalla. Samtidigt rapporteras det 

om att Norvalla gör detsamma mot Vallens IF nere i Halland så det är bara att fortsätta producera. Matchen slutar tillslut med 12-1 

till Askim mot Töreboda samtidigt som Norvalla vinner med 9-0 mot Vallens IF, avancemang för de röd-svarta tack vare fler antal 

gjorda mål efter att ha landat på samma poäng och målskillnad som Norvalla. 

Nu är vi framme – platsen i division 2 är vår! 

Som fotbollsspelare och tränare så letar man efter de där matcherna som betyder något. Den här säsongen fick vi dom och vi 

gjorde det hela vägen – TILLSAMMANS!

Nu vill vi förvalta den här platsen i division 2 väl, så att barn- och ungdomsspelare i Askims IK har ett A-lag att längta till. Tack vare 

omorganisationen ska nu Askims IK spela i division 2 och fightas mot fd division 1-lag som inte lyckades vinna och ta sig upp utan 

trillade neråt. Vi ska fortsätta kämpa och längtar efter att få ert stöd på Kobben igen. Tillsammans!

Damsenior (2/2)



År 2022 var det tredje året i historien Askims IK har bedrivit Herrar 7 mot 7 (också kallat "Old Boys"). Laget är till för ledarna i 

föreningen. Men i år har också laget öppnat upp för andra herrar/gubbar i området Askim. Initiativet, som togs av 

föreningsutvecklaren Antoine Meunier, har ett tydligt syfte; Att knyta kontakter mellan föreningens ledare och samtidigt få 

spela fotboll. Inga förkunskap krävs.

Under året har gruppen haft totalt 30 olika spelare som har deltagit vid träning och match. Träningarna har bestått av match 

och att ha kull i en bra träningsmiljö. Fokuset var på att förbättra hälsan på ett roligt och socialt sätt. 

Utöver träningar anmälde vi även oss till ”Motionsfotboll”, en serie hos Göteborgsfotbollsförbund. Året 2022 gjorde vi vårt 

bästa år någonsin i serien, under hösten tog vi med oss hem fem segrar, en lika och endast en förlust. Vilket gav oss en 

andra plats med 16 poäng, och vinst med de som vann serien. 

Men viktigast av alla matcher var trots allt matchen mot Hovås Billdal IF, ett rivalmöte där fansen alltid går i extas. Ett fysiskt 

och välspelat motstånd med mycket vilja och engagemang. Men med disciplin och struktur, stod vi emot. Matchen präglades 

av mycket kontringar, där vi var snäppet vassare framför mål än bortalaget. Vår mittbacks general Andreas Petersson styrde 

laget med bravur, Markus "Mackan" Anderberg stångade för en hattrick och Johan Karlsson storspelade i mål. En kollektiv 

insats där alla bidrog till att tre poäng stannade på Kobben (se bild). 

2023 så ser vi framemot, nya härliga matcher och ytterligare ett år av härlig gemenskap. Året 2023 har vi två lag anmälda i 

seriespel.

Välkomna att hänga på!

Herrar 7 mot 7
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